

UG16/20
KURSUS ILMU FALAK-LANJUTAN
29 SEPTEMBER 2020



Gambar di atas adalah gambar sepanjang kursus ini berlangsung di Pejabat Pentadbiran Agama Islam, Daerah Muallim, Slim River Perak. Laporan ringkas dan video kursus juga dimuat naik di Facebook: **Bahagian Ukur & Pemetaan, INSTUN**

KETUA PROGRAM	Sr Rabiulkhair bin Mohd Nor		
PENOLONG KETUA PROGRAM PENYELARAS KANAN PROGRAM PENYELARAS PROGRAM	Sr Siti Arifah binti Abdul Kader En. Mahruzaman bin Misran En. Mohd A'bduh bin Jailani		
KUMPULAN SASAR	Pegawai dan Kakitangan di Pelbagai Kementerian/ Jabatan/ Agensi/ Badan Berkanun/ Syarikat Berkaitan Kerajaan (GLC) dan Sektor Swasta (Gred :Terbuka)		
OBJEKTIF	Meningkatkan kefahaman Ilmu Falak secara teori		
KANDUNGAN	Slot 1: Sejarah dan perkembangan Ilmu Falak serta pengenalan peralatan Ilmu Falak tradisional Slot 2: Rahsia Kejadian Siang dan Malam & Al-Quran dan As Sunnah Teras Ilmu Falak Sejagat		
BILANGAN PESERTA DAN PECAHAN PESERTA	35 orang		
	Agensi Kerajaan		
	Pegawai dan Kakitangan Pejabat Pentadbiran Agama Islam Daerah Muallim, Slim River Perak	Pensyarah Universiti	Pegawai dan Kakitangan INSTUN
	22	4	9

<p style="text-align: center;">ULASAN PKPU/ PENAMBAHBAIKAN KURSUS</p>	<p>Kursus Ilmu Falak Lanjutan merupakan sebuah kursus anjuran INSTUN (Bahagian Ukur dan Pemetaan) bersama Pejabat Pentadbiran Agama Islam Daerah Muallim, Slim River Perak. Kursus ini diadakan bertempat di Pejabat Pentadbiran Agama Islam Daerah Muallim, Slim River Perak dengan penyertaan seramai 35 orang peserta. Kursus ini telah dijalankan dengan pematuhan kepada Standard Operasi Prosedur (SOP) berikutan tempoh Perintah Kawalan Pergerakan Pemulihan (PKPP) yang sedang berkuatkuasa pada ketika ini.</p> <p>Penceramah pada kursus ini ialah seorang pendakwah terkemuka dalam bidang Falak di Malaysia iaitu Ustaz Haji Hanafiah bin Abdul Razak. Beliau telah menyampaikan ceramah bertajuk "Al-Quran & As-Sunnah Teras Ilmu Falak Sejagat".</p> <p>Sebagai Penolong Ketua Program bagi kursus ini, adalah disyorkan pada masa akan datang kursus Ilmu Falak Lanjutan perlu diadakan dengan pertambahan bilangan hari. Ini adalah kursus ini memerlukan latihan amal di lapangan.</p>
<p style="text-align: center;">PENILAIAN PESERTA</p>	<p>Berikut adalah diantara komen oleh peserta kursus yang hadir pada kursus ini:-</p> <ol style="list-style-type: none"> 1) Ceramah mudah difaham 2) Kursus yang baik, tahniah penganjur 3) Tahniah dan harap diteruskan kursus Ilmu Falak ini 4) Boleh diteruskan program seumpama ini 5) Dipanjangkan masa kepada 3 hari <p>Oleh yang demikian, segala komen dan maklum balas yang diberikan ini, akan diteliti dan dilakukan penambahbaikan dari semasa ke semasa oleh pihak yang berkaitan.</p>

Disediakan oleh:-

Nama : Sr Siti Arifah binti Abdul Kader

Jawatan: Penolong Ketua Program Ukur (Geodetik) / Unit Geodesi Fizikal

Tarikh : 30 September 2020